
Het voornemen om de (veel te hoge!!!!!) ICNIRP limieten vast te leggen via een landelijk 
besluit maakt het gemeenten onmogelijk lagere stralingslimieten te kunnen hanteren om 
gezondheid en milieu te beschermen.

Dit besluit zal een enorme beperking van mogelijkheden zijn om stralingsarme 
woongebieden te realiseren terwijl deze zo zeer gewenst zijn.
Stralingsgevoeligen kunnen op deze manier geen kant meer op, een kwalijke zaak.

Het feit dat de tweede kamer bij deze besluitvorming buitenspel wordt gezet is niet netjes! 
(En dat is een flink understatement)
Conclusie: niet doen dus!
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